
Protokół Nr  4/2013 
z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej  

w dniu 13 maja 2013 r. 
 
Obecni wg załączonej listy. 
Miejsce obrad: Biuro Rady Miejskiej 
 
Tematyka  Komisji:  

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie: 

a) zaciągnięcia długoterminowego kredytu bankowego na finansowanie planowanego 
deficytu budżetu Miasta z przeznaczeniem na realizację przedsięwzięć inwestycyjnych, 

 b) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2013, 
 c) udzielenia przez Miasto Białogard pomocy finansowej Województwu 

Zachodniopomorskiemu, 
d) zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard na lata 2013-2020. 

3. Zamknięcie posiedzenia. 
 

 
Ad 1  

 Posiedzenie o godz. 13.30 „otworzył i prowadził” Przewodniczący Komisji – 
Stefan Purol. Komisja przyjęła porządek, głosując: za- 4 (jednogłośnie).   
 

Ad 2 

Komisja rozpatrzyła i zaopiniowała następujące projekty uchwał w sprawie: 
a) zaciągnięcia długoterminowego kredytu bankowego na finansowanie planowanego 

deficytu budżetu Miasta z przeznaczeniem na realizację przedsięwzięć inwestycyjnych, 
Przedstawiła: Iwona Kubiak, Skarbnik Miasta  
Łączne oprocentowanie to 4,07%, przewidywany koszt kredytu wyniesie 489 tys. zł. 

 
Głos w dyskusji zabrali: 
Z.Jonko – pytał  jak to się stało, że teraz zwołujemy nadzwyczajną sesję w celu przekazania 

500 tys. zł na budowę ronda, dlaczego teraz a nie w trybie zwyczajnym oraz czy to nie za 
duża kwota? 

Burmistrz – odpowiedział, że informował na sesji, iż jest propozycja ze strony Zarządu Dróg 
Wojewódzkich i Marszałka Woj. Zachodniopomorskiego. Burmistrz dostał ustną aprobatę   
dot. podjęcia rozmów i negocjacji. Takie spotkania odbyły się dwa. Wynegocjowano 500 
tys. zł, a wartość inwestycji jest ponad 2 mln zł. Ponadto Burmistrz poinformował, że  
rozmawiał z Panem Andrzejem Świrko Radnym Sejmiku Woj. Zachodniopomorskiego i 
Dyrektorem Zarządu Dróg Wojewódzkich o tym, że może udałoby się uniknąć 
przeznaczania  dodatkowych środków z budżetu Miasta. Jednak w ubiegłym tygodniu był 
telefon, że albo Miasto Białogard przeznaczy środki i ZDW zrealizuje inwestycję w 
Białogardzie albo w Świdwinie, bo tam jest taka przychylność. Burmistrz nie namawiał 
radnych do przekazania wynegocjowanej kwoty ale powiedział, że jest to ostateczny 
moment na podjęcie takiej decyzji. Burmistrz stwierdził, że jest problem rozwiązania 
komunikacji. Nie ma mowy, aby Zarząd Dróg Wojewódzkich zrobił to z własnych pieniędzy 
w tej kadencji. 

Z.Jonko – pytał czy 500 tys. zł  dotyczy tylko skrzyżowania? 
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Burmistrz – odpowiedział, że tak. Budowa ronda to również zbudowanie przejścia dla 
pieszych. Burmistrz nadmienił, iż  zostanie tak wyprofilowane, że będzie możliwość 
przejścia dla pieszych. ZDW obiecuje, że jeśli przekażemy 500 tys. zł na rondo to w roku 
następnym przystąpią do modernizacji ul. Połczyńskiej. 

Z.Jonko – zwrócił uwagę, że powinna być inna kolejność rozpatrywania projektów uchwał, 
gdyż udzielenie pomocy powinny być przed zmianą budżetu.   

Przewodniczący Rady –powiedział, że taką kolejność ustanowił. 
Burmistrz – wyjaśnił dodatkowo, że nie można w tak szybkim czasie wynegocjować takiej 

nadwyżki. Burmistrz powiedział, że pamięta o  potrzebach w innych rejonach ale jak 
zrezygnujemy z przeznaczenia tej kwoty to przepadnie 1,5 mln zł. 

B.Stanczewski – podkreślił, że to bardzo korzystne dla Miasta. To problem strategiczny i 
żadnych widoków na obwodnicę nie ma i nie będzie. Dlatego należy dać szansę 
mieszkańcom oś. Kołobrzeska na realizację tego zadania. Ponadto BSM sprzedała tam 
sporo działek i budują się tam indywidualne osoby. 

 
Komisja zaopiniowała  p o z y t y w n i e  w/w projekt uchwały, głosując: 

za-3, przeciw-0, wstrzymało się-1.  
 
 b) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2013, 

Przedstawiła: Iwona Kubiak, Skarbnik Miasta  
 

O godz. 13.35 przyszedł radny Tadeusz Szwed. W posiedzeniu wzięło udział 5 radnych. 
 

Komisja zaopiniowała  p o z y t y w n i e  w/w projekt uchwały, głosując: 
za-4, przeciw-0, wstrzymało się-1.  

 
 c) udzielenia przez Miasto Białogard pomocy finansowej Województwu 

Zachodniopomorskiemu, 
Przedstawiła: Iwona Kubiak, Skarbnik Miasta  

 
Głos w dyskusji zabrali: 
Z.Jonko – pytał jakie będą szczegółowe działania pomocy? 
Burmistrz – odpowiedział, że jest projekt porozumienia zawierający ogólne standardowe 

zapisy m.in. terminy płatności, kwoty dofinansowania. Po przetargu okaże się jaka będzie 
kwota. Burmistrz powiedział, że na sesję przekaże radnym kopię projektu porozumienia. 

Z.Jonko  – pytał w jako sposób miałoby to być wykonane, czy Miasto mogłoby wykonać to 
przedsięwzięcie? 

Burmistrz – odpowiedział, że to zadanie ZDW i Miasto nie wykonuje tego.  
T.Szwed – pytał czy budowa ronda w tym roku zostanie rozpoczęta oraz czy dotowaliśmy 

rondo przy Kauflandzie? 
Burmistrz – odpowiedział, że w tym roku rozpocznie się inwestycja. Jeśli chodzi o rondo przy 

Kauflandzie to  nie dotowaliśmy tego zadania. 
P.Szyszlak – powiedział, że do budowy ronda dołożył się Kaufland. 
 

Komisja zaopiniowała  p o z y t y w n i e  w/w projekt uchwały, głosując: 
za-4, przeciw-0, wstrzymało się-1.  

 
d) zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard na lata 2013-2020. 

Przedstawiła: Iwona Kubiak, Skarbnik Miasta  
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Komisja zaopiniowała  p o z y t y w n i e  w/w projekt uchwały, głosując: 

za-4, przeciw-0, wstrzymało się-1.  
 

 
Ad 3  
Po wyczerpaniu tematyki o godz.  14.30 zakończono posiedzenie.  
Protokołowała: Małgorzata Zimmer 

 

        Przewodniczący  Komisji 

                    Stefan Purol  

 


	        Przewodniczący  Komisji
	                    Stefan Purol 

